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双创之星STAR OF DOUBLE INNOVATIONS
双创之星一等奖
获得此奖说明个人/团队在创新创业、学术理论研究、科技发明创造等方面表现优异：在国际或国家级比赛中获二等奖（含）以上，或在核心期刊（或Ⅰ、Ⅱ、Ⅲ区）以第一作者发表论文。
First Prize:
Only the individuals/teams with outstanding performance in innovation and entrepreneurship, academic theory research, technological innovation and invention are awarded the First Prize. Achievements: Those who won the second prize (or above) in the competitions of international or national level, or published papers (the first author) in core periodicals (or Ⅰ, Ⅱ, Ⅲ District).

双创之星二等奖
获得此奖说明个人/团队在创新创业、学术理论研究、科技发明创造等方面表现优秀：在国际或国家级比赛中获三等奖，或在一级学科中指定的一个国内顶级非SCI中文刊物或深圳大学学报或在CSSCI学术期刊上以第一作者发表论文。
Second Prize:
Only the individuals/teams with outstanding performance in innovation and entrepreneurship, academic theory research, technological innovation and invention are awarded the Second Prize. Achievements: Those who won the third prize in the competitions of international or national level, or published papers (the first author) in the top domestic non SCI Chinese publications specified in the first class or in the Shenzhen University Journal, or in CSSCI Academic Journals.

双创之星三等奖
获得此奖说明个人/团队在创新创业、学术理论研究、科技发明创造等方面表现良好：在省级竞赛或跨区域国际性竞赛的分区赛中获三等奖（含）以上，或在学术期刊上发表（不含增刊）；以第一作者发表论文。
Third Prize:
Only the individuals/teams with outstanding performance in innovation and entrepreneurship, academic theory research, technological innovation and invention are awarded the Third Prize. Achievements: Those who won the third prize (or above) in the competitions of provincial level or of cross-regional international partition competition, or published papers (the first author) in the academic journal (excluding supplements).
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